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Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
Postbus 1992 
6201 BZ  Maastricht. 
 
 
Maastricht, 23 augustus 2019  
 
 
Betreft: Art. 47 vragen van PVM m.b.t. gezamenlijke inkopen WMO 
 
 
Geacht college, 

In navolging van de Jeugdzorg willen Maastricht en de vijf Heuvelland gemeenten ook de hulpverlening die 
valt onder de WMO gezamenlijk gaan inkopen.  

Het is de bedoeling dat Maastricht de regierol krijgt en met ingang van 2020 de inkoop en subsidie van de 
professionele hulp samen gaan regelen. Hieronder valt zoals eerder vermeldt de Wet Maatschappelijke 
Ondersteuning (WMO) en het Beschermd Wonen. 

De Partij Veilig Maastricht heeft hierover zijn bedenkingen en stelt betreffende het krantenartikel in de 
Limburger van 23 augustus de volgende artikel 47 vragen. Ook gezien het feit dat we nu al de nodige 
problemen kennen vragen wij ons af of deze ‘ambitie’ niet een ‘brug te ver’ is! 

 
Hierover hebben wij een aantal vragen. 

1. Net zoals bij de jeugdzorg krijgt Maastricht de regierol toebedeeld. De problematiek en ook de 
oplopende financiële tekorten zijn ons bekend. Men zegt een goed voorbeeld doet volgen. Is de 
voorgenomen samenwerking dan een goed besluit? 

2. De werkdruk bij de ambtenaren van het WMO-loket is enorm. Wat heeft dit voor een consequentie als 
de samenwerking wordt doorgevoerd? Zeker in de beginfase van een ‘fusie’ traject kennen wij vele 
zgn. kinderziektes. 

3. Sommige mensen /inwoners moeten nu al soms maanden wachten voordat een keukentafelgesprek 
plaatsvindt. Welke consequenties heeft dit m.b.t de wachtlijsten t.a.v keukentafelgesprekken 
huishoudelijke hulp of andere hulpverlening? 

4. Regelmatig wordt door het WMO-loket Maastricht de organisatie MO ingeschakeld omdat de werkdruk 
te hoog is. Welke rol krijgt deze organisatie in de eventuele nieuwe situatie toebedeeld? 

5. Maastricht kent een eigen bijdrage WMO van €14,00. Hiermee ligt deze bijdrage onder het landelijk 
niveau. Wat betekent dit voor de eigen bijdrage in de evt. nieuwe situatie? Welke consequenties heeft 
dit voor de Maastrichtenaar? 

6. Zijn er al berekeningen gemaakt waaruit blijkt dat een samenwerking op den duur efficiënter is voor 
alle deelnemende gemeenten? 

7. In de praktijk blijkt dat organisaties welke WMO en Beschermd Wonen leveren de werkdruk en 
cliëntenzorg niet kunnen waarborgen (door ziekteverzuim, te weinig personeel etc). Denkt u met de 
voorgenomen samenwerking dit probleem grotendeels te kunnen oplossen en zo ja, waaruit blijkt dit? 

In afwachting van uw antwoord,  



 

Namens Partij Veilig Maastricht, 

Bert Garnier 
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